
                                  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Θεσσαλονίκη, 02/06/2020  

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Πρόεδρο Κόμματος, βουλευτή Λάρισας

         Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Tον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων

Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Άνιση  κατανομή  –  παραχώρηση  δημόσιων  δασικών  εκτάσεων  στους

δασικούς συνεταιρισμούς της Δυτικής Μακεδονίας»

Κύριοι Υπουργοί, 

Οι  δασικοί  συνεταιρισμοί  της  Δυτικής  Μακεδονίας  διαμαρτύρονται  για  την  άνιση

κατανομή  των  δασικών  εκτάσεων  από  τους  αρμοδίους.  Όπως  χαρακτηριστικά

αναφέρουν, ενώ τους ζητείται να υποβάλλουν αίτηση με τις εκτάσεις που επιθυμούν να

τους παραχωρηθούν προς εκμετάλλευση, οι επιλογές τους δεν λαμβάνονται υπόψη και

ο διαμοιρασμός γίνεται κατά το δοκούν των αρμοδίων. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Υπάρχει συγκεκριμένη και προκαθορισμένη διαδικασία παραχώρησης των δασικών

εκτάσεων στους δασικούς συνεταιρισμούς;

2. Αν η απάντηση στο ερώτημα «1» είναι «ναι», γιατί δεν τηρείται η διαδικασία και ποιος

είναι υπεύθυνος γι’ αυτήν την αυθαιρεσία;

3. Αν η απάντηση στο ερώτημα «1» είναι «όχι», πώς ελέγχεται από την Πολιτεία η χρη-

στή κατανομή των προς εκμετάλλευση δασικών εκτάσεων;
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4. Έχετε πρόθεση να παρέμβετε άμεσα για την ορθή κατανομή των δασικών εκτάσεων

και να επιβάλλετε τις προβλεπόμενες κυρώσεις στους υπευθύνους ενδεχόμενης άνισης

μεταχείρισης των ως άνω συνεταιρισμών;

Οι ερωτώντες βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος
 

Κωνσταντίνος Χήτας




